
 

Transkrypcja XLVI sesji Rady Miejskiej w Krobi,  

zwołanej na dzień 24 maja 2022 roku 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dzień dobry. Witam serdecznie na obradach XLVI sesji Rady Miejskiej w Krobi. Sesji,  

która została zwołana w trybie nadzwyczajnym na wniosek, który wpłynął na moje ręce ze 

strony Pana Burmistrza w dniu 20 maja, w którym Pan Burmistrz prosi o zwołanie sesji  

w dniu dzisiejszym w związku z potrzebą uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej oraz zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2022. Szanowni Państwo pozwolę 

sobie przedstawić proponowany porządek obrad. Zanim jednak porządek to oczywiście 

chciałbym przywitać wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji. Witam Pana Burmistrza wraz ze 

współpracownikami. Witam Pana Mecenasa. Witam oczywiście Państwo Radnych oraz osoby, 

które zdecydowały się dzisiaj śledzić nasze obrady przed ekranami laptopów, czy telewizorów. 

Dzisiejszy porządek sesji wygląda następująco: 

- punkt 1 - otwarcie i sprawdzenie obecności radnych, 

- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 

- punkt 3-  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/342/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia na lata 2022-2030, 

- punkt 4 -  rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Krobia na rok 2022, 

- punkt  5 - wolne głosy i wnioski, 

- punkt 6 - zakończenie. 

 Czy ktoś z Państwa chciałby wnieść zmiany do porządku dzisiejszych obrad?  Nie widzę.  

W związku z tym proponuję, żebyśmy przyszli do realizacji porządku. Na początku 

stwierdzam, że w dzisiejszej sesji bierze udział 13 radnych, w związku z tym sesja jest władna 

podejmować uchwały. Przechodzimy do punktu kolejnego.  

 

Punkt 3 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/342/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia na lata 2022-2030. I w tym punkcie proszę o zabranie głosu Pana 

Skarbnika. 

 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Dzień dobry Państwu. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dokonujemy zmian w zakresie załącznika nr 1                

i załącznika nr 2. Załącznik numer 1 to przepływy finansowe. Załącznik numer 2 to wykaz 

wieloletnich przedsięwzięć. Jeśli chodzi o ten pierwszy załącznik dokonujemy zmiany w planie 

dochodów i wydatków na rok 2022, ale również w pewnym zakresie w roku 2023. 

Dokonujemy zmiany deficytu, informacji uzupełniających, limitów na przedsięwzięcia. 

Natomiast jeśli chodzi o załącznik nr 2 w przedsięwzięciach dokonujemy następujących 

zmian. Zadanie umowa ubezpieczenia mienia Gminy, zmniejszamy limit na rok 2022 na 

łączne nakłady. Budowa i modernizacja dróg i chodników w gminie - zmniejszamy limit na 

rok 2022 na łączne nakłady. I następnie mamy trzy inwestycje brzmiące bardzo podobnie  

i to jest ta najważniejsza w tym momencie inwestycja, która jest też przedmiotem dzisiejszej 

sesji i zmian w budżecie. Chodzi o termomodernizację Szkoły Podstawowej w Starej Krobi, 

Przedszkola z Krobi, termomodernizację i przebudowę Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Krobi. Wcześniej w Wieloletniej Prognozie Finansowej w ramach programu 

inwestycji strategicznych tak zwany Polski Ład, ta inwestycja była w jednym zadaniu, 



Przeprowadziliśmy postępowanie przetargowe i po analizie proponujemy, aby scalić te trzy 

podzadania w ramach jednego zadania budżetowego i jednego zadania w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. Stąd zerujemy limity, które były wcześniej wpisane odrębnie na te 

zadania i wpisujemy nowe zadanie, które się nazywa podobnie jak te wcześniejsze tylko, że nie 

rozróżniamy tego na poszczególne trzy budynki tylko w tym jednym zadaniu będziemy mieć 

wydatki na wszystkie właśnie trzy budynki. Natomiast najważniejszą istotą tej zmiany jest nie 

nazewnictwo, a kwota. Po postępowaniu przetargowym, w którym oferty złożone zostały przez 

dwóch wykonawców, do kwoty, którą mieliśmy w uchwale budżetowej brakuje nam ponad 

400.000 zł. Kiedy doliczymy do tego jeszcze koszty inspektora nadzoru i ewentualnie inne 

wydatki, które mogą w międzyczasie przy okazji tej inwestycji się pojawić, to brakuje nam  

w sumie około 500.000 złotych. Biorąc jednak pod uwagę wszystkie okoliczności związane  

z efektami, które mogą być osiągnięte między innymi przez termomodernizacje, jeśli chodzi 

 o efekty te ilościowe i jakościowe. Ilościowe to mówię o oszczędnościach budżetowych, 

jakościowe to między innymi elewacja, wizerunek tych budynków, które będą 

termomodernizowanie. Proponujemy zwiększenie środków, proponujemy również 

przeniesienie realizacji tego zadania jeśli chodzi o budżet na dwa lata, na rok 2022 i rok 

2023. Wyprzedzając, uprzedzając pytania, które się mogą pojawić, chociaż to będzie też 

przedmiotem kolejnej uchwały, czyli uchwały budżetowej, środki, które są potrzebne aby 

uzupełnić kwotę limitu w budżecie i Wieloletniej Prognozie Finansowej proponujemy 

przenieść częściowo z inwestycji, z których w tym roku zrezygnujemy. Będziecie je Państwo 

mieli uwidocznione w załączniku nr 3 oraz uzasadnieniu do uchwały budżetowej. Mówimy 

tutaj o zadaniu budowa i modernizacja dróg i chodników w gminie, częściowo te środki 

zabezpieczamy na wykonanie dokumentacji, o czym za chwilę.  A w kwocie ponad 250 000 zł 

tą kwotę uwalniamy, i kolejne 250 000 zł to kwota, którą mieliśmy jeszcze w wolnych 

środkach, to dzięki temu uzyskano łączną kwotę niezbędną do tego, aby w dokumentach 

budżetowych środki zabezpieczyć, a następnie móc dokonać wyboru oferty. Oprócz tego 

dokonujemy również zmian w objaśnieniach przyjętych wartości. Jeśli chodzi o Wieloletnią 

Prognozę Finansową dokonujemy również zmian wskaźników, to jest efekt zmian w zakresie 

wydatków roku 2022i  roku 2023.  Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panu Skarbnikowi za wyjaśnienia. Otwieram dyskusję Szanowni Państwo.  

Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę osób chętnych. W związku z tym 

zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały. Uchwałą Nr 

XLVI/383/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 maja 2022 roku w sprawie zmiany uchwały 

Nr XL/342/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2022-2030. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo. Nie ma głosów przeciwnych. 13 głosów „za”. Uchwała 

została podjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Punkt 4 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia 

na rok 2022. I ponownie o zabranie głosu Proszę Pana Skarbnika.  

 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Proszę Państwa nie będę czytał projektu uchwały. Dużo kwot, jak to zwykle w uchwale 

budżetowej, skupię się na uzasadnieniu. Jeśli chodzi o załącznik nr 1 w dziale 750 

dokonujemy zwiększenia dochodów, które otrzymaliśmy na pomoc cudzoziemcom z tytułu 

wpływu środków na rachunek funduszu pomocy, na obsługę działań związanych  

z nadawaniem numeru PESEL oraz zdjęcia do cudzoziemców. W dziale 758 zmniejszamy 



planowanie środki w ramach programu inwestycji strategicznych Polski Ład na zadanie 

związane z termomodernizację budynków. Tak jak już przed chwilą powiedziałem, to zadanie 

będzie miało charakter zadania realizowanego powyżej 12 miesięcy, a więc w dwóch latach 

budżetowych, dlatego w tym roku planowany jest wpływ około 50% środków. Natomiast 

pozostałe 50% wpłynie w roku 2023. Pierwotnie mieliśmy całą kwotę zaplanowaną w tym 

roku budżetowym. W dziale 852, a konkretnie w rozdziale 852031, zwiększamy dochody na 

pomoc cudzoziemcom, w tym z tytułu wpływu środków na rachunek funduszu pomocy na 

edukację. W załączniku nr 2 z kolei dokonujemy zmian w zakresie działu 600 w drogach. 

Wykreślamy na ten moment zadanie związane z opracowałem dokumentacji na ulicę 

Biskupiańską w Krobi, mieliśmy kwotę 35.000 zł. Również zerujemy plan wydatków na 

zadanie „Budowa i modernizacja dróg i chodników w gminie”. Tworzymy z kolei cztery nowe 

zadania związane z opracowaniem dokumentacji na wykonanie drogi z płyt. To są dwie drogi 

w Sułkowicach, to jest droga w Bukownicy oraz w Wymysłowie. Czynimy tutaj starania  

o pozyskanie środków zewnętrznych na dofinansowanie realizacji tego zadania. W dziale 700, 

co jest w uzasadnieniu pogrubione, bo to jest ta kluczowa zmiana, która jest głównym 

argumentem uzasadnieniem do zwołania dzisiejszej sesji, dokonujemy zmiany w zakresie 

zadania związanego z termomodernizacją tych trzech budynków. Dokładamy, zwiększamy 

plan wydatków, o kwotę łącznie 510.000 zł. W załączeniu macie też Państwo informację  

z otwarcia ofert. Dalej w dziale 750 zwiększamy środki w ramach funduszu pomocy na plan 

wydatków na PFRON. Dokonujemy również zmiany na zadania promujące inwestycje ze 

środków zewnętrznych. W dziale 754 zwiększamy środki na ubezpieczenie. W dziale 758 

zmniejszamy rezerwę oświatową o 17.500 zł. Przepraszam nie dokonujemy zmian, tu jest błąd 

w uzasadnieniu. Dalej w dziale 801 zwiększamy środki o 21.492, to jest plan wydatków Szkoły 

Podstawowej w Krobi na edukację dzieci z Ukrainy. Zmniejszamy środki na ubezpieczeniu. 

Zwiększamy plan wydatków w Szkole Podstawowej w Pudliszkach w związku z wytycznymi 

organów nadzoru - konkretnie Sanepidu oraz Państwowej Straży Pożarnej. Wymagana jest 

modernizacja schodów oraz montaż dodatkowych hydrantów. Środki nie były planowane 

pierwotnie w planie wydatków. W dziale 853 zwiększamy na opłaty za umieszczenie znaków  

w pasie drogowym. Dokonujemy zmian w zakresie klasyfikacji budżetowej w programie 

Czyste Powietrze oraz zwiększamy dotację podmiotową dla Centrum Kultury. Łącznie kwota 

80.000 zł, jest to związane przede wszystkim z bardzo wysokimi kosztami utrzymania 

budynków i na ten moment brakiem jeszcze informacji z PGNIG o zaliczeniu tak zwanej 

chronionej taryfy tej obniżonej, jeśli chodzi o opłaty za gaz. I druga kwestia jeśli chodzi  

o zwiększenie dotacji podmiotowej, to w ramach programu Kulisy Kultury udało się pozyskać 

środki na remont schodów wejściowych do kina. Jak w ubiegłym roku był remont przeszkleń, 

tak w tym roku planujemy wykonać remont schodów wejściowych. No i koniecznie 

zabezpieczenia środków własnych  również w ramach dotacji podmiotowej. Łącznie tak jak 

powiedziałem kwota 80.000 zł, to zwiększenie dotacji podmiotowej. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panu Skarbnikowi. Szanowni Państwo otwieram dyskusję czy ktoś z Państwa 

chciałbym zadać pytania dotyczące projektu zmian w budżecie? Nie widzę. W związku z tym 

zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr XLVI/384/2022 Rady Miejskiej 

w Krobi z dnia 24 maja 2022 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na 

rok 2022. Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za 

podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 13 głosami „za” 

uchwała została podjęta. Dziękuję bardzo. Przechodziły do kolejnego punktu. 

 

 



Punkt 5 wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie, złożyć 

wniosek? Radny Bem proszę bardzo. 

 

Radny Lech Bem : 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Dwa pytania do Pana Burmistrza. Pierwsze dotyczy 

ścieżki rowerowej do Żychlewa i Kuczyny. Czy Pan Burmistrz coś na temat przetargu wie 

odnośnie tej ścieżki? Ewentualnie jakby mógł coś więcej jeszcze na temat powiedzieć. Drugie 

pytanie dotyczy rynku krobskiego. Wielokrotnie już to było poruszane na posiedzeniach Rad 

naszych i padała data czerwiec tego roku. Czy ta data jest realna? Bo nawet górale tam widzę 

pracują ostatnio przy układaniu kostki. Więc myślę, że siła jest. Chęci do pracy są. A więc 

tylko jest pytanie, czy już Pan Burmistrz wie, kiedy ewentualnie moją zamiar zakończyć? 

Dzisiaj widziałem taki program telewizji, akurat jak wychodziłem. Dotyczy właśnie 

rewitalizacji rynku, między innymi w Buczu i innych miejscowościach, że po prostu stworzono 

tam pustynię, że zamurowano po prostu rynki. Czy tutaj na naszej inwestycji są przewidziane 

jakieś pasy zieleni? Jakby można na ten temat parę zdań powiedzieć. Bo z tego co wiem to 

były, ale nie wiem czy będą realizowane? Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję za bardzo Panu Radnemu. Panie Burmistrzu prosimy o odpowiedź. 

 

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni. Odpowiadając na pierwsze pytanie Pana 

Radnego w kontekście budowy ścieżek pieszo-rowerowych z Krobi do Żychlewo i  z Krobi do 

Kuczyny to praktycznie mamy świeżą informacje z dnia dzisiejszego otrzymaną  

z Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu o wyborze najkorzystniejszej 

oferty na realizację tego zadania. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Strabag spółka z o.o. 

Oczywiście dalej będą prowadzone takie działania zmierzające do podpisania umowy  

z wykonawcą. I tym samym dalej ta inwestycja czyli budowa obu tych ścieżek pieszo-

rowerowych będzie realizowana, a jak Państwo Rani doskonale wiedzą, ma to zostać 

zrealizowane jeszcze w tym roku. Więc też pozostaje nam wszystkim trzymać kciuki za to, aby 

doszło do podpisania tej umowy i aby wykonawca na ten plac budowy szybko wszedł. Jak 

Państwo doskonale wiedzą samorząd Gminy Krobia partycypuje finansowo przy tej 

inwestycji. Państwo Radni podjęli wcześniej stosowne uchwały o pomocy finansowej, 

zarówno na budowę, jak również na wykup gruntów pod tę inwestycja. Też chciałbym 

przypomnieć, bo są też z nami na sali Radni Powiatu Gostyńskiego, że Szanowni Państwo 

również Powiat Gostyński po podjęciu też przez Radę Powiatu Gostyńskiego, przez Zarząd, 

stosownych dokumentów, przeznaczył na to zadanie kwotę 600.000 zł. Oczywiście w ramach 

też pomocy finansowej dla Województwa Wielkopolskiego. I jeżeli doliczymy do tego środki  

z budżetu z Województwa Wielkopolskiego, a Szanowni Państwo po otwarciu ofert,  

a wpłynęły łącznie dwie oferty, do tej najkorzystniejszej oferty brakowało 1.000.000 zł. Więc 

w budżecie Województwa Wielkopolskiego ta kwota dodatkowo musiała zostać 

zabezpieczona. I potem dodatkowy wkład będzie pochodził, w postaci tego 1.000.000 zł, już 

tylko z budżetu Województwa Wielkopolskiego. Jest to droga województwa, więc wypada, 

żeby zarządca drogi w znacznej części partycypował w tejże inwestycji. Na drugie pytanie 

Szanowni Państwo odpowiedź jest już trudniejsza. Co do daty zakończenia robót 

budowlanych na Rynku w Krobi Szanowni Państwo to powiem tak. Formalnie datę wszyscy 

doskonale znamy jaka jest w treści umowy. Szanowni Państwo to jest niezmiennie ostatni 

dzień czerwca. Oczywiście patrząc realnie tak na postęp prac na placu budowy, co gołym 

okiem każdy z nas codziennie może zauważyć, przygotowujemy się na to, że no ta inwestycja 

zostanie przedłużona. My Szanowni Państwo o tym też na wcześniejszych komisjach już 



wielokrotnie Państwa Radnych w jakimś stopni do tego przygotowywaliśmy, że taki moment 

nadejdzie, że zakładamy, że wykonawca stosowne pismo o przedłużenie tego terminu to będzie 

musiał złożyć. Ale tak jak mówiliśmy, patrząc na to, co dzieje się Szanowni Państwo na rynku 

usług drogowych i budowlanych, o czym też doskonale wiecie, o tych problemach dotyczących 

wzrostu kosztów w postaci materiałów budowlanych, w postaci usług, problemach  

z dostępnością do materiałów, czasem oczekiwania za wyprodukowaniem tych materiałów, te 

czynniki natury globalnej w postaci też między innymi konfliktu zbrojnego w Ukrainie, kwestia 

też inflacji, czyli szeroko rozumianej drożyzny. To powoduje Szanowni Pastwo, że wielu 

wykonawców, w tym też nasz wykonawca na rynku, ma problemy z realizacją poszczególnych 

kontraktów. Jeśli chodzi o naszą inwestycję, jak Państwo Radni też doskonale wiedzą,  

też takim obiektywnym wydaje się argumentem, przemawiającym za tym, że ta inwestycja 

będzie musiała być wydłużona, są też badania archeologiczne, które zostały też przy nadzorze 

konserwatora zabytków przeprowadzone. Też w jakimś stopniu uniemożliwiły wykonawcy 

prace budowlane w części południowo-zachodniej rynku. Też Szanowni Państwo dodatkowe 

zagęszczenia gruntów, czyli można powiedzieć wymiana ziemi na piasek i stabilizacja tego 

piasku, też spowodowała wydłużenie już tych robót budowlanych. I Szanowni Państwo to co 

było w zeszłym roku, o czym doskonale wiecie to tempo prac, które nikogo z nas nie zadowala. 

Państwa, pracowników, a  przede wszystkim przedsiębiorców i mieszkańców łącznie, 

powoduje to, że ta inwestycja najprawdopodobniej oczywiście, bo to mówimy dzisiaj 

nieformalnie, będzie musiała być wydłużona. O ile Szanowni Państwo tylko taką informację 

otrzymamy, będziemy Państwa Radnych i mieszkańców niezwłocznie o tym informować. Co 

do drugiej części pytania Pana Radnego Bema odnośnie rynku, my wcześniej, w zeszłym roku, 

na komisjach wspólnych Rady Miejskiej w Krobi przedstawiliśmy wam wizualizację  projektu 

budowlanego zamiennego, który też pokazywał jaka nowa zieleń, zarówno ta wysoka, jak 

również ta niska będzie znajdowała się na terenie płyty rynku. Jeżeli mówimy o zieleni 

wysokiej, to będzie dodatkowych 6 dębów szkarłatny czyli wysokie sadzonki między 6 a 8 

metrów, a docelowo to drzewo będzie wynosiło 25 m wysokości. Szanowni Państwo na 

wszystkich pierzejach zewnętrznych łącznie będzie 23 sztuk gruszy drobnoowocowej. 

Mówiony o zieleni wysokiej i będzie też zieleń niska. Też o szczegółach Szanowni Państwo 

powiemy Państwu i Panie Radny Bem jeszcze na najbliższej komisji wspólnej. Na 6 czerwca 

mamy planowaną komisję wspólną, to jeszcze raz przedstawimy wizualizację tego projektu 

budowlanego. Powiemy szczegółowo o sadzonkach roślinnych jakie  będą się znajdowały na 

poszczególnych częściach rynku i wtedy też Państwo Radni będą sobie to wszystko zobaczyć. 

Więc myślę, że tyle w tym temacie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Pan Burmistrz się przejęzyczył 7 jest komisja, a 8 sesja. Radny Perdon 

proszę bardzo. 

 

Radny Krzysztof Perdon : 

Panie Burmistrzu ja chciałbym się dowiedzieć, bo wszyscy widzieliśmy jak pierwsze dwa 

miesiące postępowały roboty na rynku, a gdyby te roboty wtedy były wykonywane w takim 

tempie jak powinny, być może te dwa miesiące nie byłoby potrzeba, bo może teraz okazać się 

nie wiem ile. Pan nie powiedział ile. Ale pytanie moje jest takie. Czy nasza gmina jest 

zabezpieczona prawnie przed takim wydłużaniem w nieskończoność. Bo teraz może się 

okazać, że oni powiedzą, że rok będą przedłużać ze względu na obiektywne warunki. Jak 

Państwo do tego jesteście przygotowani?  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Panie Burmistrzu prosimy o odpowiedź. 



 

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak: 

Szanowni Państwo. Ja też nie chciałbym mówić o czymś czego jeszcze nie ma. Traktując 

Państwa Radnych poważnie i widząc co się dzieje na placu budowy, zdajemy sobie sprawę  

z tego, że ta inwestycja będzie musiała być wydłużona. Co do bezpieczeństwa prawnego 

Szanowni Państwo to też będzie, jak wpłynie wniosek wykonawcy, argumenty, które w tym 

wniosku zostaną przedstawione, to będziemy wspólnie z naszymi radcami prawnymi 

analizować możliwość wydłużenia tej umowy. A tak jak Szanowni Państwo powiedziałem 

wcześniej, dzisiaj patrząc na inwestycje, które są realizowane w bezpośrednim sąsiedztwie 

naszego powiatu, choćby ta firma, która wykonuje inwestycje na naszym rynku też wykonuje 

taką samą inwestycję, pobodną inwestycję na rynku w Kościanie. Jak Państwo zobaczą na to 

ile tam już było aneksów do umowy, to proszę mnie poprawić Panie Marcinie, ale co najmniej 

trzy aneksy do tej umowy zostały zawarte. Tak jak Pan Marcin podpowiada, pierwotny termin 

zakończenia robót budowlanych w Kościanie to był października ubiegłego roku. Szanowni 

Państwo te problemy dzisiaj, które są na rynku w branży budowlanej i plus to co Pan 

powiedział słusznie Panie Radny, o czym też wspomniałem, to wolne tempo prac  

w poprzednim roku, i to dzisiaj powoduje, że jesteśmy w takiej sytuacji jak jesteśmy. Też 

biedzimy formalnie te argumenty, które nam wykonawca przedstawił, analizowali, czy są 

zgodne z treścią umowy. I też Szanowni Państwo czy te argumenty są też argumentami 

obiektywnymi, które będą przemawiały za tym, żeby taką zgodę wyrazić. Jak takie pismo 

wpłynie to będziemy Państwa informować. Na to trzeba się już dziś przygotować.  Wszystkim 

nam zależy żeby ta inwestycja jak najszybciej została ukończona. Wszystkim nam, Państwu  

i przede wszystkim naszym mieszkańcom, przedsiębiorcom. Będziemy robić wszystko, żeby tę 

inwestycję Szanowni Państwo jak najszybciej zakończyć.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa? Proszę bardzo Radny Toporowicz. 

 

Radny Marian Toporowicz:     

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu. Ja bym miał pytanie do Radnych 

Powiatowych w sprawie drogi powiatowej do Przyborowa. Jest tam 10 drzew zaznaczonych, 

a złamały się drzewa nie oznaczone. Czy jest szansa na wycięcie drzew chociaż oznaczonych? 

Musiałby być ich przegląd zrobiony. Chyba dojdzie do tego jakoś, bo łamią się te drzewa co 

nie są zaznaczone. Nie wiem czy jest jakaś szansa na wycięcie, czy nie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. 

 

Radny Powiatu Gostyńskiego Damian Walczak: 

Jeśli chodzi o drogę, bo rozumiem, że o drogę też Pan Radny pyta, tak? Droga ta jest 

przedmiotem wniosku o dofinasowanie, który był złożonych w ramach inwestycji 

strategicznych, ale wyniku tego postępowania, rozstrzygnięcia, jeszcze nie ma. Mówimy o tym 

odcinku w miejscowości. Jeśli chodzi o drzewa to jest jakiś plan wycinki. Oczywiście referat 

do spraw dróg ma w planie dokonać tych prac chociaż było to wielokrotnie już za Pana 

prośbą zgłaszane.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Nie widzę zgłoszeń do tego punktu. Zmykam ten punkt. Przechodzimy do 

kolejnego.  

 



Punkt 6 zakończenie. Dziękuję wszystkim osobom, które przygotowały dzisiejszą sesję. 

Dziękuję Państwu Radnym za podjęte uchwały. Zamykam XLVI sesję Rady Miejskiej. Dziękuję 

bardzo.  

 


